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Geachte heer Prins, 

 
Afgelopen 18 mei heeft u het College van Burgemeesters en Wethouders van de 
gemeente Sliedrecht 5 vragen gesteld met als onderwerp "Waterbewustzijn". 
Onderstaand gaan wij in op de door u gestelde vragen. Hierbij hebben wij 
onderstaand uw vragen opgenomen en eronder onze reactie verwoord. 
 
1. Vindt u dat er in Sliedrecht voldoende waterbewustzijn is? Zo ja, hoezo? Zo nee, 
hoe en wanneer gaat u zorgen voor meer waterbewustzijn? 
 
Ja, hoewel dat ongetwijfeld altijd meer kan. Waterbewustzijn heeft alles met 
klimaatbewustzijn te maken. Het vergroten van het klimaatbewustzijn is iets waar in 
Sliedrecht aan wordt gewerkt. Bewust zijn van het veranderende klimaat, betekent 
ook een toename van het waterbewustzijn (heftige buien en perioden met bijna geen 
neerslag). Met name operatie Steenbreek, wat gaat over vergroenen van tuinen en 
openbare ruimte, wordt het anders verwerken van (hemel)water onder de aandacht 
gebracht.  
 
 
2. Hoe verloopt volgens u de inzameling van oude en ongebruikte medicijnen in 
Sliedrecht? 
 
Via de afvalwijzer kunnen bewoners informatie vinden over hoe zij met hun oude en 
ongebruikte medicijnen om moeten gaan. Bewoners kunnen hun oude en ongebruikte 
medicijnen inleveren bij de apotheek of op het milieupark. De medicijnen worden 
vervolgens op verantwoorde manier afgevoerd en verwerkt.  
 
 
3. Bent u bereid om tijdens het komende rioolwateronderzoek ook een grondige 
analyse uit te voeren naar medicijnresten in het rioolwater? Zo nee, waarom niet? 
 
Nee. Dit rioolwateronderzoek gaat over de concentratie van drugs en opiaten in het 
afvalwater. Dit zegt iets over het gebruik van deze stoffen in de gemeente Sliedrecht. 
Het betreft een standaard lijst die hiervoor gehanteerd wordt.  
 
In relatie tot de oppervlaktewaterkwaliteit binnen de gemeente Sliedrecht is 
onderzoek naar medicijnresten niet doelmatig. Uiteindelijk wordt al het afvalwater 
van de gemeente Sliedrecht afgevoerd naar de afvalwaterzuiveringsinstallatie van het 
waterschap Rivierenland. Via een technisch proces worden schadelijke stoffen, waaronder 
medicijnresten, zo goed mogelijk verwijderd uit het afvalweten. Hierna wordt het 
gezuiverde afvalwater afgevoerd naar de Merwede. 
 



4. Heeft u al nagedacht over communicatie over rommel in het riool? Zo ja, hoe en 
wanneer gaat u hierover communiceren? Zo nee, wanneer gaat u hierover nadenken? 
 
Afgelopen december heeft de gemeente Sliedrecht een communicatiecampagne gedaan 
met het onderwerp 'Niet in het riool'. Gedurende 5 weken is aandacht besteed aan dit 
onderwerp met een artikel op de website en sociaal media. In Baanhoek-West zijn op een 
aantal locaties waar nieuwe bewoners zijn komen wonen flyers in de bus gedaan. Er zijn 
op social media 4 filmpjes gedeeld, te weten: 
 Doekjes in het riool  
 Lekker koken met kerst (olie en vet niet in de gootsteen) 
 Medicijnen niet in het riool 
 Verfresten en chemische schoonmaakmiddelen 
 
Jaarlijks geeft de gemeente Sliedrecht op verschillende manieren aandacht aan het 
gebruik van de riolering. Bij open dagen is de flyer beschikbaar. In wijken waar 
verstoppingen voorkomen wordt ook geflyerd. Eens per jaar is er een iets grote 
campagne voor het bewustzijn, zoals bovenstaand is verwoord.  
 
 
5. Welke acties gaat u wanneer uitvoeren om medicijnresten in het water te verminderen? 
 
Zie de het antwoord onder 4. 
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